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za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja dotycząca remontu ulicy Rowerowej 

W związku z cyklicznymi pytaniami kierowanymi do mme przez społeczność ulicy 

Rowerowej, dotyczącymi remontu niniejszej arterii wraz z przebudową chodników, proszę o 
udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

Na jakim etapie jest realizacja niniejszego zadania? 
Czy zakończone zostało opracowanie projektu dotyczącego przebudowy ulicy? 
Jakie środki zostały dotychczas wydane na ten cel i jaki jest obecnie operat szacunkowy 

dotyczący niniejszego zadania? 
Jednocześnie uprzejmie proszę o umożliwienie mieszkańcom ulicy Rowerowej spotkania w 

Urzędzie Miasta Lublin w przedmiotowej sprawie z osobami zajmującymi się realizacją tego 
zadania oraz Zastępcą Prezydenta Lublina Panem Arturem Szymczykiem, który jest najbardziej 
kompetentną osobą w zakresie niniejszego tematu. 

Z wyrazami szacunku 
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